
 
 

 

BRM.0012.7.7.2023 

 

Protokół Nr 50/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 25 lipca 2023 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 11.50.  

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z posiedzenia Komisji z 20 czerwca.2023 r. 

4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta Inowrocławia  

w I półroczu 2023 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 49/2023 z posiedzenia Komisji z 20.06.2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 49/2023 z posiedzenia Komisji z 20.06.2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta 

Inowrocławia w I półroczu 2023 r. - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała przez kogo i z jakich wydarzeń były kręcone filmy w ramach działań 

promocyjnych. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Odpowiedziała, że filmy są kręcone w ramach umowy rocznej, która jest 

podpisywana z firmą zewnętrzną. Filmy były realizowane z różnych przedsięwzięć 

na bieżąco m.in. Rzymianie w Askaukalis. Ponadto dodała, że wszystkie spoty są 

publikowane na stronie Miasta zazwyczaj na drugi dzień po danym wydarzeniu.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że odpowiedzi na pytania zadane na poprzednim posiedzeniu 

Komisji zostały dostarczone wszystkim członkom Komisji drogą elektroniczną.  

  

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


